
Indkomne forslag til generalforsamlingen 2017 

Forslag stillet af siddende forretningsudvalg:  

Lys på stikvej og æblestien skal forsøgsmæssigt i året 2017 styres af lyscensor. 

Nyt gavereglement. Der gives ikke længere gaver ved udtrædelse af forretningsudvalget. I stedet 
forslået det, at det sidende forretningsudvalg honoreres med en gave på 100kr. pr. år. 

Det indstilles til generalforsamlingen at beslutningen på sidste års generalforsamling om 
etablering af dræn, omstødes til en beslutningen gående på:  

1. Drænet udvides til at omfatte stisystemet bag rækkehusene på Fillippavej. Fra 50 meter 
til 150 meter. Det foreslået at udgiften til projektet bliver betalt af 1/3 til Filippavej og 
2/3 til beboerne på Gravenstenvej. Betalingen opkræves særskilt uafhængigt af 
kontingent. 

2. Drænet bliver ikke etableret.


